
Protokoll ledarmöte 2019-10-09 
 

 
Samtliga fotbollslag hade minst 1 representant närvarande.  
Från styrelsen närvarar Erik, Therese, Jonas, Lina och Markus. 
 
 
Ledarna informerar status: 
 
P06-08,  32 i truppen, ca 22 på träningar.har en träningsmatch kvar. Spelat 06 & 08 serie 
med mycket goda resultat. 
 
PF13, 16 i truppen.  Bra uppslutning på träningarna och kommer köra inomhus i vinter. 
 
PF12,  19 i truppen. 13-14 på träningarna. Bra stämning i laget. Har kört 2 st zon i år. 
 
PF11,  15 i truppen. Rullar på bra, 13-14 på träning. Spelat 4 zon-spel. Planerar möte med 
Pf12 för ev uppdelning av flickor o pojkar. 
 
P09/10, 22 i truppen. Ca 16 på träningarna. Har spelat 5 och 7- manna i år. Nästa år bara 
7-manna, och iom det kommer det komma några spelare från Vrena som inte får ihop till ett 
eget lag.  
 
F07-09, 17 i truppen. Bra träningsnärvaro. Man upplever väldigt ojämnt motstånd. Långa 
resor till matcher. 
 
F05/06, 17 i truppen, snittar på 13 st på träning. Mycket bra uppslutning. Positivt med 5 
ledare. 
 
P05, 16 i truppen, snittar 10-11 på träning. Har spelat 9-manna i år och har då behövt låna 
06:or. Går upp på 11-manna nästa år. 
 
Seniorlaget, 27 i truppen, ca 14-15 på träning. Nöjda med årets insatser i div 5. Slutade 6a i 
serien. 
 
Inför 2020 
 
PF11 + 12 pratar med varandra ang ev uppdelning flickor/pojkar 
 
F07/09 Tappar 1 ledare, men 2 nya är tillsatta. 
 
P06 Tappar 1 ledare 
 
P05 Saknar spelare för 11-mannaspel. Diskussion förs med P06. 



Innomhustider 2019/2020 
 
Alla lag önskar tider och tiderna skickas ut separat på mail 10/10. 
 
 
Utbildning 
 
Tränarutbildning C genomförs här i Stigtomta, och är redan fullbokad. 
Tveka inte att kontakta styrelsen om man hittar annan utbildning man vill gå. 
 
 
Belastningsregistret 
 
Styrelsen informerar om att nästa år kräver idrottsförbundet att alla ungdomsledare 
ska beställa och visa upp utdrag från belastningsregistret för någon i styrelsen.  
Det är kostnadsfritt och styrelsen återkommer om vad som gäller kring detta. 
 
 
Övrigt 
 
Kjell Larsson ser gärna att varje lag har en eventansvarig som ser till att varje lag tar 
sitt ansvar. 
 
Kjell Larsson meddelar att ett damlag kommer startas upp. Ser redan mycket 
lovande ut med 11-12 st i åldrarna 26-32 år + några yngre till som tidigare spelat i 
Stigtomta. 
 
Gustav Arogén efterfrågar alternativ till tidigare kommunicerade sponsringsupplägg. 
Styrelsen ser över och tydliggör samarbetsalternativ på hemsidan.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


